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ΥΠΟΜΝΗΜΑ  

Προς:  Υφυπουργό Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής    

          κ. Γιάννη Παππά 

 

Κύριε Υφυπουργέ, 
 

         Μετά την πρόσφατη συνάντηση αλληλοενημέρωσης των Απανταχού Κασιωτών, όπως 

αναλυτικά αναφέρεται στο συνημμένο Δελτίο Τύπου, σας αναφέρω συνοπτικά τις 

εκκρεμότητες  θεμάτων αρμοδιότητας του Υπουργείου σας, για τις οποίες ζητάμε την 

παρέμβασή σας: 

 

- Στον κρίσιμο τομέα της Υγείας, ζητάμε  την ικανοποίηση του αιτήματος για την 

λειτουργία μονάδας αιμοκάθαρσης στο Νοσοκομείο Καρπάθου 

- Λόγω της συνεχιζόμενης κατάργησης – συρρίκνωσης υπηρεσιών (ΟΤΕ, ΔΕΗ, 

ΕΛΤΑ, ΟΓΑ, ΙΚΑ, Δ.Ο.Υ., κλπ), ζητάμε  να σταματήσει η απομάκρυνση υπαλλήλων, όσων 

τουλάχιστον έχουν απομείνει. Επιπλέον, υπάρχει πρόβλημα με κτήρια υπό εγκατάλειψη, 

όπως είναι αυτό που στεγαζόντουσαν οι υπηρεσίες του ΟΤΕ στην Κάσο, που χρήζει άμεσης 

επισκευής και κρίνεται επιεικώς επικίνδυνο.  

- Για την διαχείριση των παραλιών, θέμα ιδιαίτερα ευαίσθητο, ζητάμε να δοθεί άμεσα 

η δικαιοδοσία διαχείρισης στους Δήμους, την οποία σήμερα έχει η Κ.ΥΔ. ή και λοιπές 

κεντρικές Υπηρεσίες.  

- Στα θέματα Ακτοπλοϊκής και Αεροπορικής σύνδεσης, ζητάμε: 

(1) Μείωση κόστους εισιτήριων, ιδιαίτερα την περίοδο Οκτωβρίου – Μαΐου 

(2) Μείωση των συντελεστών ΦΠΑ καθώς και αλλαγή τρόπου καταβολής του ποσού 

από την εφαρμογή του Μεταφορικού ισοδυνάμου, δηλαδή συνυπολογισμός στην «πηγή», 

όπως γινόταν αρχικά τουλάχιστον για τα καύσιμα. Ο σημερινός τρόπος καταβολής επιεικώς 

προσβάλει την αξιοπρέπεια και την νοημοσύνη του νησιώτη. 

(3) Υπάρχει ανάγκη  για την επέκταση εφαρμογής του Μεταφορικού Ισοδυνάμου και για 

τους συμπατριώτες της παροικίας μας, ενέργεια που θα τονώσει τις οικονομικές 

δραστηριότητες στα νησιά μας, ιδιαίτερα κατά την χειμερινή περίοδο 

 

Με πατριωτικούς χαιρετισμούς 

Ο Πρόεδρος 

Γιάννης Φραγκούλης 

 

 

                                          
 


